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Skrivelse till kommunstyrelsen  

Ett tomt Wilhelmshill 

För två år sedan fick pensionärsorganisationerna lämna Wilhelmshill på Evedal. 

Pensionärerna fick en mötesplats mindre. Sedan dess har huset stått relativt tomt och outhyrt, 

bland annat på grund av Covid-19, och omsorgsnämnden har sparat 240 000 årligen på ett 

avslutat hyresbidrag.  

Löftet om att Wilhelsmhill snart skulle få en annan roll och komma fler Växjöbor till del har 

inte bara hindrats av pandemin, det har saknats besked om fastighetens framtid alldeles för 

länge. Som en lösning föreslår jag följande:  

• Att en överenskommelse mellan Växjö kommun och pensionärsorganisationerna 

upprättas skyndsamt med syfte att de återigen får tillträde till fastigheten.   

 

Julia Berg (S) 

 


